
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 19/22

SÄÄNTÖMÄÄRÄINEN SYYSKOKOUS

Aika: 26.10.2021 klo 17.00

Paikka: Ilokivi, Keskussairaalantie 2

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Emma Kola

Saara Kaarakainen

Siru Kirkelä

Minea Nirhamo

Sara Kangassuo

Kerttu Häkkinen

Atte Urama

Heidi Hakamäki

Sanni Takala

Kaisa Fellman

Jimi Rytkönen

Peetu Päärilä poistui 21.22

Saaga Rissanen

Janne Rajamäki poistui 21.24

Juho Suikkanen

Roosa Riutta

Otto Heikkola

Juulia Kytömäki

Elmo Lavonen

Jussi Tikanmäki

Saku Virtanen

Jere Järvinen

Anselmi Rantala

Joona Lautala

Ville Palokoski

Jesse Kelavuori

Juhani Sihvonen

Heta Mäkinen



Lotta Kauhanen

Lotta Seppänen

Juudit Ritaranta

Veera Hynninen

Milla Nieminen

Vilma Komulainen

Enni Salin

Anni Hakala

Jonna Haapamaa

Sara Nousiainen

Anni Jalo

Henriikka Jokimies

Jenni Kauppinen

Emmi Rauhala poistui 18.00

Justus Willman

Verna Haaja poistui 18.00

Sanni Jussila

Friida Vallin

Aino Huhtanen

Laura Harviainen

Emilia Erkinheimo

Ann-Mari Karhunen

Iina Pulkkinen

Annika Mäkipelto poistui 18.00

Anu Sakari

Mirja Rinta-Valkama

Marianna Palola

Petra Sandvik

Anniina Taipale poistui 20.36

Saara Pursiainen

Mira Kivelä poistui 18.00

Kiia Keisala poistui 18.00

Eveliina Järventausta poistui 19.05

Sanni Jussila



Veera Mäntymäki

Miia Salo

Saara Pursiainen

Hanna Heinonen poistui 17.48 ja saapui 19.10

Sini Parkkinen

Minna Nieminen poistui 20.55

Sonja Holm saapui 17.23

Tuire Väärä saapui 17.23

Milla Hytinkoski saapui 18.11 ja poistui 22.22

Riina Pentikäinen saapui 18.44. ja poistui 22.22

Hanna Silvennoinen saapui 19.00 ja poistui 19.38

Janetta Ottosson

Simone st. Clair Stevenson saapui 21.02, poistui 21.10, saapui 21.25 ja poistui 22.22.

Elina Rönni saapui 21.12

Lotta Miettinen saapui 21.00

Eero Kokkarinen saapui 21.13 ja poistui 21.24

Ella Pajari saapui 21.11 ja poistui 21.26

1. Kokouksen avaus

Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 17.09.

2. Kokouksen toteutus

Kokous järjestetään hybriditoteutuksena Ilokivellä ja Zoomissa. Hybriditoteutuksella

mahdollistetaan kaikkien halukkaiden osallistuminen kokoukseen.

Suurin osa osallistujista on saapunut paikalle Ilokivelle, Zoomissa osallistujia on noin

10. Yhteensä noin 80 osallistujaa kokouksen alkaessa.

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden

valinta

Ella Hulanmäki ehdottaa Sanni Takalaa kokouksen puheenjohtajaksi. Sanni Takala

hyväksyy ehdotuksen. Sanni Takala valitaan kokouksen puheenjohtajaksi.

Emma Kola ehdottaa kokouksen sihteereiksi Siru Kirkelää ja Minea Nirhamoa, jotka

hyväksyvät ehdotuksen. Siru Kirkelä ja Minea Nirhamo hyväksytään kokouksen

sihteereiksi.

Heidi Hakamäki ehdottaa Ella Hulanmäkeä ja Tiia Hallamaata kokouksen

pöytäkirjantarkastajiksi. Ella Hulanmäki ja Tiia Hallamaa hyväksyvät ehdotuksen.

Atte Urama ehdottaa kokouksen ääntenlaskijoiksi Ella Hulanmäkeä ja Tiia

Hallamaata. Ella Hulanmäki ja Tiia Hallamaa hyväksyvät ehdotuksen.

Ella Hulanmäki ja Tiia Hallamaa toimivat kokouksen pöytäkirjantarkastajina sekä

ääntenlaskijoina.

6. Pedagon säännöt

Ella Hulanmäki esittelee Pedagon säännöt nettisivuilta.

Sanni Takala avaa ja sulkee keskustelun Pedagon säännöistä.

7. Sääntömuutosehdotus 1

Emma Kola esittelee sääntömuutosehdotus nro 1 koskien sääntöä 9 §.

“9 § Aineyhdistyksen toimeenpanevana elimenä toimii hallitus, jonka toimikausi on

kalenterivuosi. Hallitukseen kuuluu aineyhdistyksen syyskokouksen erikseen



valitsemien puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 5-10 jäsentä. Hallituksen

jäsenistä vähintään kolmen on oltava ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoita.

Muutetaan kohta “Hallitukseen kuuluu aineyhdistyksen syyskokouksen

erikseen valitsemien puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 5-10

jäsentä.” muotoon “Hallitukseen kuuluu aineyhdistyksen syyskokouksen

erikseen valitsemien puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 5-12

jäsentä.”

Lisätään kohta: Aineyhdistykselle voidaan valita myös toimihenkilöitä, jos

hallitus katsoo sen tarpeelliseksi. Toimihenkilöiden toimikausi on

kalenterivuosi. Valituille toimihenkilöille on määrättävä toimivalta

toimikauden ajaksi. Toimihenkilöllä on puhe- ja äänioikeus hallituksen

kokouksissa.

Hallitus kokoontuu puheenjohtajan tai hänen estyneenä ollessaan varapuheenjohtajan

kutsusta vähintään kerran kuukaudessa lukukausien aikana. Jokaisesta kokouksesta

tulee laatia ja tarkistuttaa kyseisen kokouksen pöytäkirja seuraavaan kokoukseen

mennessä.

Poistetaan kohdasta “Hallitus kokoontuu puheenjohtajan tai hänen estyneenä

ollessaan varapuheenjohtajan kutsusta vähintään kerran kuukaudessa

lukukausien aikana.” kohta “hänen estyneenä ollessaan”.

Hallitus on päätösvaltainen, kun kokouksen puheenjohtajan lisäksi vähintään neljä

hallituksen jäsentä on läsnä.

Muutetaan muotoon “Hallitus on päätösvaltainen, kun kokouksen

puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan lisäksi vähintään puolet hallituksen

jäsenistä on läsnä.”

Hallitus valitsee keskuudestaan tai ulkopuoleltaan sihteerin.”



Sanni Takala avaa ja sulkee keskustelun.

Äänestys koskien sääntömuutoksen hyväksymistä.

Ääniä annettiin 68. 1 tyhjä ja 67 kannatti sääntömuutosehdotusta.

Sääntömuutosehdotus hyväksytään.

8. Sääntömuutosehdotus 2

Tiia Hallamaa esittelee sääntömuutosehdotus nro 2 koskien sääntöä 10 §.

“10 § Hallituksen tehtävänä on

1) hoitaa aineyhdistyksen hallituksena sen asioita aineyhdistyksen päätösten,

sääntöjen ja yhdistyslain mukaan, panna täytäntöön tehdyt päätökset sekä valmistella

ainejärjestön kokouksissa esille tulevat asiat,

2) määrätä jäsentensä erityistehtävät sekä keskinäinen työnjako ottaen huomioon, että

hallituksen puheenjohtajan tehtävänä on toimia vuosikokousta lukuun ottamatta myös

ainejärjestön kokousten puheenjohtajana, esitellä niissä asiat ja valvoa, että

hallituksen tekemät päätökset pannaan täytäntöön,

- asettaa hallituksen toiminnassa välttämättömiksi osoittautuvat apuelimet ja

tarvittaessa vahvistaa niille ohjesäännöt,

- huolehtia siitä, että aineyhdistyksen jäsenistä pidetään yhdistyslain 11 §:n

mukaista luetteloa.

Muutetaan kohta “hallituksen puheenjohtajan tehtävänä” muotoon “hallituksen

puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan tehtävänä”.”

Äänestys koskien sääntömuutoksen hyväksymistä.

Ääniä annettiin 69. 2 tyhjää ja 67 kannatti sääntömuutosehdotusta.



Sääntömuutosehdotus hyväksytään.

9. Sääntömuutosehdotus 3

Sara Kangassuo esittelee sääntömuutosehdotus nro 3 koskien sääntöä 3 §.

“3 § Aineyhdistyksen varsinaisena jäsenenä voi olla jokainen Jyväskylän yliopiston

kasvatustieteiden ja psykologian tiedekunnan opettajankoulutuslaitoksessa

luokanopettajaksi opiskeleva henkilö. Aineyhdistyksen kannatusjäsenenä voi olla

kuka hyvänsä henkilö, jonka hallitus hyväksyy yhdistyksen jäseneksi. Jäsenyys on

voimassa, kun 4 §:n mukainen jäsenmaksu on suoritettu.

Muutetaan muotoon: “Aineyhdistyksen varsinaisena jäsenenä voi olla

jokainen Jyväskylän yliopiston kasvatustieteiden ja psykologian tiedekunnan

opettajankoulutuslaitoksessa luokanopettajaksi opiskeleva henkilö.

Yhdistyksen varsinaisilta jäseniltä kerätään rekisteriselosteessa määritellyt

tiedot liittymisen yhteydessä. Jäsenyyskausi on 1.9.-31.8. välinen aika.

Aineyhdistyksen kannatusjäsenenä voi olla kuka hyvänsä henkilö tai yritys,

jonka hallitus hyväksyy yhdistyksen kannatusjäseneksi. Kannatusjäsenyys on

voimassa, kun 4 §:n mukainen jäsenmaksu on suoritettu. Kannatusjäsenyys

kestää kalenterivuoden.

Aineyhdistyksen alumnijäsenenä voi olla Jyväskylän yliopiston kasvatustieteiden ja

psykologian tiedekunnan opettajankoulutuslaitoksesta luokanopettajaksi valmistunut

henkilö tai entinen Pedago ry:n jäsen. Alumnijäsenyys on voimassa, kun 4 §:n

mukainen jäsenmaksu on suoritettu. Alumnijäsenyys kestää kalenterivuoden.”

Äänestys koskien sääntömuutoksen hyväksymistä.

Ääniä annettiin 66. 2 tyhjää ja 64 kannatti sääntömuutosehdotusta.

Sääntömuutosehdotus hyväksytään.

10. Sääntömuutosehdotus 4



Tiia Hallamaa esittelee sääntömuutosehdotus nro 4 koskien sääntöä 6 §.

“6 § Aineyhdistyksen päättävänä elimenä on aineyhdistyksen kokous. Yhdistyksen

kokoukseen voidaan osallistua hallituksen tai yhdistyksen kokouksen niin päättäessä

myös tietoliikenneyhteyden tai muun teknisen apuvälineen avulla kokouksen aikana.

Aineyhdistyksen kevätkokous, joka on aineyhdistyksen vuosikokous, pidetään

helmikuussa ja syyskokous lokakuussa hallituksen määräämänä päivänä.

Ylimääräinen aineyhdistyksen kokous on pidettävä, jos vähintään 1/10

aineyhdistyksen äänioikeutetuista jäsenistä sitä erityisesti ilmoitettua asiaa varten

kirjallisesti vaatii tai kun hallitus katsoo sen tarpeelliseksi.

Kutsut aineyhdistyksen kokouksiin laatii hallitus. Yhdistyksen kokouksista on

ilmoitettava jäsenistölle sähköpostitse vähintään viikkoa ennen kokousta.

Kokouskutsussa on mainittava tärkeimmät kokouksessa esille tulevat asiat, kuten

esim. edustajien valinta järjestöihin, sääntöjen muuttaminen tai yhdistyksen

purkaminen.”

Muutetaan muotoon: “Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle

hallituksen valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen

kokousta”.”

Sanni Takala avaa ja sulkee keskustelun.

Äänestys koskien sääntömuutoksen hyväksymistä.

Ääniä annettiin 67. 3 tyhjää, 1 ei kannattanut ja 63 kannatti sääntömuutosehdostusta.

Sääntömuutosehdotus hyväksytään ensimmäisen kerran ja siitä äänestetään uudestaan

myös kevätkokouksessa 2023.

Tauko 17.49 - 18.00.

11. Toimintasuunnitelma 2023

Pedagon hallitus esittelee vuoden 2023 toimintasuunnitelman.



Sanni Takala avaa ja sulkee keskustelun jokaisen kappaleen välissä.

Tiia Hallamaa esittelee toimintasuunnitelmasta kohdan Yleistä.

Tiia Hallamaa esittelee kohdan Painopistealue - yhteinen Pedago.

Janetta Ottosson esittelee kohdan Viestintä ja tiedotus.

Emma Kola ja Minea Nirhamo esittelevät kohdan Edunvalvonta.

Janetta Ottosson esittelee kohdan Tapahtumat.

Kaisa Fellman kysyy, miten kansainvälisyydestä viestitään. Palataan kohtaan Viestintä

ja tiedotus.

Atte Urama ehdottaa, että pidetään toimintasuunnitelma nykyisellään ja lisätään

aiheesta testamentteihin.

Heidi Hakamäki ehdottaa Viestintä ja tiedotus -kohtaan lisäämistä, mutta se ei onnistu

aiemman kohdan sulkeuduttua.

Minea Nirhamo ehdottaa toimintasuunnitelmaan lisättäväksi “Kansainvälisiä

opiskelijoita tiedotetaan Pedago ry:n toiminnasta kattavasti sekä saavutettavasti eri

viestintäkanavissa.”

Äänestetään yllä olevan ehdotuksen lisäämisestä.

Kohta lisätään toimintasuunnitelmaan.

Mirja Rinta-Valkama kysyy, miten toimihenkilöt valitaan jatkossa, jos ensi vuoden

toimihenkilöt valitaan kevätkokouksessa.

Minea Nirhamo kysyy, voiko toimihenkilöitä valita syksyllä, jos valintaprosessia ei

ole toimintasuunnitelmassa määritelty tarkemmin.

Ann-Mari Karhunen kysyy, mikä on toimihenkilö ja mitä toimihenkilötoiminta on.

Tiia Hallamaa kertoo nykyisen hallituksen ajatuksista koskien toimihenkilötoiminnan

aloittamista.

Juho Suikkanen kysyy, miten toimihenkilöiden, tapahtumavastaavien ja

tapahtumatiimin välinen hierarkia tulee muotoutumaan ja jakautumaan esimerkiksi



hallituksen sisäisissä äänestystilanteissa. Janetta Ottosson kertoo nykyisen hallituksen

ajatuksista koskien hallituslaisten ja toimihenkilön välistä suhdetta.

Vilma Komulainen pohtii, että vuosijuhlatiimi-kohta kuulostaa siltä, että tämän

vuoden varapuheenjohtaja jatkaa tämän vuoden vuosijuhlatiimin johtamista.

Ehdotus: Vuosittain vaihtuvan vuosijuhlatiimin aktiivista toimintaa jatketaan

varapuheenjohtajan johdolla.

Jussi Tikanmäki kommentoi vuosittain vaihtuvan oleva huono sanamuoto. Korjattiin

muotoon “Vuosittain muodostettavan vuosijuhlatiimin aktiivista toimintaa jatketaan

varapuheenjohtajan johdolla.”

Äänestetään yllä olevan ehdotuksen lisäämisestä.

Kohta lisätään toimintasuunnitelmaan.

Saara Kaarakainen esittelee kohdan Tutortoiminta.

Saara Kaarakainen esittelee kohdan Yhteistyö.

Sara Kangassuo esittelee kohdan Kestävä kehitys.

Elmo Lavonen kysyy, mistä rahoista hyväntekeväisyyslahjoitus tehdään ja menevätkö

esimerkiksi jäsenmaksut lahjoitukseen.

Emma Kola kertoo, että lahjoitus tehdään tuotoista, ja jäsenmaksut on ohjattu

perinteisesti vuosijuhliin. Palataan asiaan talousarviota käsiteltäessä.

Ann-Mari Karhunen kysyy, miksei toimintasuunnitelmassa lue lahjoituksen kohdalla

“jäsenistön äänestämään” vaan “jäsenistön valitsemaan”.

Tiia Hallamaa kertoo tämän vuoden lahjoitusprosessista.

Janetta Ottosson tarkentaa, että tämän vuoden lahjoituskohde tuli jäsenistöltä, mutta

asiasta ei äänestetty jäsenistön kesken.

Ei tehdä muutoksia toimintasuunnitelmaan.

Kerttu Häkkinen esittelee kohdan Talous.



Juho Suikkanen pyytää korjausta kohtaan “Toiminnasta syntyvät voitot jaetaan

toiminnan sektoreiden käyttöön.” vedoten siihen, että Pedago ry on voittoa

tavoittelematon yhdistys. Hallitus korjaa, että yhdistys on nykyisin yleishyödyllinen.

Iina Pulkkinen kommentoi oikeinkirjoitusta. Hallitus tarkistaa oikeinkirjoituksen

kokouksen jälkeen.

Emma Kola esittelee kohdan Etukäteen kirjataan toimintaan seuraavaa.

Juho Suikkanen ehdottaa joulukuulle lisättäväksi Syyslukukauden päättäjäiset vedoten

tänä vuonna järjestettävään Tilintyhjentäiset-nimellä kulkevaan tapahtumaan.

Mirja Rinta-Valkama kysyy, onko kyseistä tapahtumaa järkevää järjestäjää, mikäli

Pedagon rahatilanne ei ole yhtä hyvä kuin nyt.

Tiia Hallamaa kannattaa Juho Suikkasen ehdotusta perustellen, että tämä nimi jättää

tapahtuman järjestämistavan auki.

Sanni Takala kertoo omaksi kannakseen, että joulukuussa on muutenkin paljon

tapahtumia ja opiskelijat alkavat jo lähteä muualle joulun viettoon.

Äänestetään muutoksesta eikä muutosta kirjata toimintasuunnitelmaan.

Vilma Komulainen korjaa oikeinkirjoitusta.

Kaisa Fellman ehdottaa lisättäväksi kohtaan “Lisäksi myös kansainvälisille

opiskelijoille suunnatut tapahtumat kevät- ja syyslukukaudella.”.

Janetta Ottosson ehdottaa kirjattavaksi ‘kevät- tai syyslukukaudella’.

Juho Suikkanen ehdottaa kirjattavaksi, että kansainvälinen tapahtuma järjestetään

tarpeen vaatiessa.

Minea Nirhamo vetoaa kansainvälisen tapahtuman laajaan käsitteeseen ja kannattaa

pysymään muotoilussa ‘kevät- ja syyslukukaudella’.

Sara Kangassuo nostaa esille kasvisten yhteistyön sekä sen, ettei tapahtuman

järjestäminen jäisi vain Pedagon vastuulle.

Kaisa Fellman nostaa esille sen, ketkä vaihtoppilaat lukeutuvat Pedagon tapahtumiin

pääseviksi.



Peetu Päärilä kysyy, saavatko kaikki pedagolaiset osallistua kansainväliseen

tapahtumaan.

Minea Nirhamo palaa takaisin tapahtuman laajuuteen ja nostaa esille esimerkiksi

työelämätapahtumat.

Äänestetään muutosehdotuksesta ja muutosehdotus hyväksytään.

Toimintasuunnitelmaan kirjataan “Sekä kevät- että syyslukukaudella järjestetään

vähintään yksi kansainvälinen tapahtuma.”.

Sanni Takala korjaa oikeinkirjoitusta.

Näillä muutoksille hyväksytään toimintasuunnitelma vuodelle 2023.

Tauko 19.04 - 19.10.

12. Talousarvio 2023

Hallituksen talousvastaavat Atte Urama & Kerttu Häkkinen esittelevät talousarvion

vuodelle 2023.

Sanni Takala avaa ja sulkee keskustelun jokaisen kohdan jälkeen.

Jussi Tikanmäki kysyy hallituksen virkistystoimintaan varatusta rahasta, onko

sellaista ollut aikaisemmin. Tiia Hallamaa kertoo, että tänä vuonna on ollut

ensimmäistä kertaa oma budjetti hallituksen virkistäytymiselle.

Peetu Päärilä kysyy, miten tilikauden 2021 alijäämä selittyy. Atte Urama kertoo, että

koronan vaikutusten myötä ei tullut tuloja esimerkiksi tapahtumista.

Talousarvio vuodelle 2023 hyväksytään.

13. Yhdenvertaisuusohjelma 2023-25

Hallituksen yhdenvertaisuusvastaavat Atte Urama, Minea Nirhamo ja Siru Kirkelä

esittelevät yhdenvertaisuusohjelman vuosille 2023-25.



Sanni Takala avaa ja sulkee keskustelun jokaisen kohdan jälkeen.

Järjestö-kohdassa ehdotetaan lisättäväksi virkkeeseen “Jäsenet voivat myös toimia

erilaisissa avoimissa työryhmissä ja asettua ehdolle Pedago ry:n hallitukseen.” kohta

‘sekä toimihenkilöksi’.

Muutosehdotus hyväksytään.

Kohdassa Toimintaohje häirintätapauksissa Friida Vallin kysyy, miten toimitaan, jos

häirintä tapahtuu tapahtumien ulkopuolella. Yhdenvertaisuusvastaavat avaavat

toimenpiteitä.

Korjataan myös kohdan Toimintaohje häirintätapauksissa kielioppivirheet.

Yhdenvertaisuusvastaavat ja turvahenkilö -kohdassa Ann-Mari Karhunen kysyy

voisiko tilaisuus, jossa fukseille esitellään yhdenvertaisuusohjelma, olla pakollinen.

Keskusteltiin erilaisista mahdollisuuksista tällaisen tilaisuuden järjestämisestä.

Lisätään virke: “Syksyn alussa yhdenvertaisuusohjelmaa tulee käydä läpi uusien

opiskelijoiden kanssa.”

Veera Hynninen kommentoi fuksien sitouttamista Pedagon yhdenvertaisuuden

dokumentteihin.

Minea Nirhamo avaa yhdenvertaisuusvastaavien näkökulmaa

yhdenvertaisuudenohjelman ja turvallisemman tilan periaatteiden suhteesta toisiinsa

sekä niiden näkyvyydestä järjestössä.

Päädytään pitämään aiemmin kirjattu lause.

Keskusteltiin siitä, miten sitouttaminen käytännössä tulisi toteutumaan.

Lotta Kauhanen ehdottaa, että Kide.appiin voisi lisätä jäseneksi liittymisen yhteyteen



täpän, jota klikkaamalla hyväksyisi toimivansa Pedagon yhdenvertaisuusohjelman

mukaisesti jäseneksi liittyessään.

Saku Virtanen ehdottaa, että tapahtumaan ilmoittautumista yhteydessä olisi klikattava

kohtaa, jossa sitoutuu yhdenvertaisuusohjelmaan.

Mirja Rinta-Valkaman mielestä edellä mainittu ei ole tarkoituksenmukaista.

Peetu Päärilä korostaa, että yhdenvertaisuusohjelmaa läpi käytäessä on otettava sen

saavutettavuus huomioon.

Siru Kirkelä nostaa keskustelussa esille fuksisitseillä esillä olleet turvallisemman tilan

periaatteet.

Friida Vallin huomauttaa, että kaikki fuksit eivät osallistu Pedago-infoon, joten se ei

täten saavuta kaikkia fukseja.

Emma Kola ehdottaa fuksipassiin jonkin aiheeseen liittyvän kohdan lisäämistä

fuksipassiin.

Muodostetaan kuitenkin laveampi ilmaus, jotta tutoreilla on laveampi mahdollisuus.

Asiasta äänestettiin ja hyväksyttiin muoto: Syksyn alussa yhdenvertaisuusohjelmaa

tulee käydä läpi uusien opiskelijoiden kanssa.

Peetu Päärilä ehdottaa, että turvallisemman tilan periaatteet lisätään kohtaan

Dokumentit.

Muutosehdotus hyväksytään.

Kohdassa Pedago ry:n tapahtumien juomakulttuuri Jussi Tikanmäki ja Lotta Seppänen

ehdottavat, voisiko kohtaan täydentää: alkoholin juominen eikä pelkästään juominen.



Pedagon hallitus perustelee valintaa käyttää vain sanaa juominen, eikä alkoholin

juominen, sillä tarkoituksena on suunnata ohjelmanumerot pois juomisesta

aktiviteettina. Ei lisätä virkkeeseen sanaa alkoholi.

Peetu Päärilä, Janetta Ottosson ja Lotta Seppänen kommentoivat kohdan

“Lähtökohtaisesti pelkkä juominen ei ole pakollinen ohjelmanumero tai pääosa

ohjelmaa missään muodossa.” pakollinen-sanaa. He kyseenalaistavat, onko juominen

koskaan pakollista missään muodossa.

Poistetaan sana pakollinen.

Janetta Ottosson ehdottaa, että sana pakollinen muutettaisiin muotoon ensisijainen.

Sonja Holm ehdottaa, ettei alkoholin käyttämistä korostettaisi

yhdenvertaisuusohjelmassa ollenkaan.

Sonja Holmin ehdotuksesta lisätään lause: “Alkoholin käyttö tai sen käyttämättömyys

ei aseta tapahtumiin osallistuvia eriarvoiseen asemaan.”

Saaga Rissanen ehdottaa, vapaaehtoisuuteen viittaavan virkkeen kirjaamista.

Kappaleen muotoilua ja kieliasua korjaillaan.

Sanni Takala pohtii, onko kohdan “Lähtökohtaisesti pelkkä juominen ei ole

pakollinen ohjelmanumero tai pääosa ohjelmaa missään muodossa.” muotoilu `pelkkä

juominen´ tarpeellinen.

Mietitään myös sanan `lähtökohtaisesti´ tarpeellisuutta virkkeessä.

Keskustelussa viriää mielipiteitä molempien sanojen suhteen sekä puolesta että

vastaan.

Lotta Seppänen myötäilee Jussi Tikanmäen ehdotusta pelkkä-sanan poistamisesta.



Lopulta kappale muotoutuu seuraavasti: “Lähtökohtaisesti pelkkä juominen

ylipäätään ei ole ohjelmanumero tai pääosa ohjelmaa missään tapahtumassa.”

Korjataan kohdan Palaute kieliasua.

Minea Nirhamo ehdottaa, että lisätään vuosi 2025.

Muutosehdotus hyväksytään.

Korjataan kohdan Yhdenvertaisuusohjelman laatiminen ja jatkotoimenpiteet kieliasua.

Näillä muutoksille hyväksytään Yhdenvertaisuusohjelma 2023-25.

14. Vuoden 2023 hallituksen koko

Saara Kaarakainen esittää hallituksen ehdotuksen vuoden 2023 hallituksen koosta

olevan puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 10 muuta hallituksen jäsentä.

Ehdotus hyväksytään.

15. Hallitus vuodelle 2023

15.1. Puheenjohtaja

Tiia Hallamaa ehdottaa Minea Nirhamoa.

Minea Nirhamo hyväksyy.

Syyskokous päättää, että Pedagon puheenjohtajana vuonna 2023 toimii Minea

Nirhamo.

15.2. Varapuheenjohtaja

Peetu Päärilä ehdottaa Atte Uramaa.

Atte Urama hyväksyy.



Ella Hulanmäki ehdottaa Emma Kolaa.

Emma Kola hyväksyy.

Tauko 20.54 - 20.58.

Atte Urama ja Emma Kola saavat kaksi (2) minuuttia aikaa esittäytyä.

Juho Suikkanen pitää kahden (2) minuutin mittaisen kannatuspuheenvuoron Atte

Uramalle.

Friida Vallin pitää kahden (2) minuutin mittaisen kannatuspuheenvuoron Emma

Kolalle.

Tämän jälkeen Sanni Takala julistaa äänestysrauhan.

Ääniä annettiin yhteensä 67, joista tyhjiä oli 2.

Atte Urama sai 23 ääntä.

Emma Kola sai 42 ääntä.

Vuoden 2023 varapuheenjohtajana toimii Emma Kola.

15.3. Ensimmäisen vuosikurssin jäsenet (3 kpl)

Janetta Ottosson ehdottaa Jere Järvistä.

Jere Järvinen hyväksyy.

Jussi Tikanmäki ehdottaa Saku Virtasta.

Saku Virtanen hyväksyy.

Friida Vallin ehdottaa Enni Salinia.

Enni Salin hyväksyy.

Emma Kola ehdottaa Ann-Mari Karhusta.



Ann-Mari Karhunen hyväksyy.

Sara Nousiainen ehdottaa Anni Hakalaa.

Anni Hakala hyväksyy.

Enni Salin ehdottaa Sara Nousiaista.

Sara Nousiainen hyväksyy.

Anni Hakala ehdottaa Laura Harviaista.

Laura Harviainen hyväksyy.

Juulia Kytömäki ehdottaa Jussi Tikanmäkeä.

Jussi Tikanmäki hyväksyy.

Jere Järvinen, Saku Virtanen, Enni Salin, Ann-Mari Karhunen, Anni Hakala, Sara

Nousiainen, Laura Harviainen ja Jussi Tikanmäki saavat esittäytyä yhden (1 min)

ajan.

Tämän jälkeen Sanni Takala julistaa äänestysrauhan.

Ääniä annettiin yhteensä 194, joista tyhjiä ääniä oli 1.

Äänet jakautuivat seuraavasti:

Jere Järvinen sai 19 ääntä.

Saku Virtanen sai 37 ääntä.

Enni Salin sai 9 ääntä.

Ann-Mari Karhunen sai 15 ääntä.

Anni Hakala sai 48 ääntä.

Sara Nousiainen sai 8 ääntä.

Laura Harviainen sai 23 ääntä.

Jussi Tikanmäki sai 35 ääntä.



Vuoden 2023 hallitukseen ensimmäisen vuosikurssin edustajina valitaan Saku

Virtanen, Anni Hakala ja Jussi Tikanmäki.

15.4. Muut jäsenet

Lotta Seppänen ehdottaa Saaga Rissasta.

Saaga Rissanen hyväksyy.

Saku Virtanen ehdottaa Jere Järvistä.

Jere Järvinen hyväksyy.

Jimi Rytkönen ehdottaa Veera Hynnistä.

Veera Hynninen hyväksyy.

Lotta Kauhanen ehdottaa Lotta Seppästä.

Lotta Seppänen hyväksyy.

Anni Hakala ehdottaa Laura Harviaista.

Laura Harviainen hyväksyy.

Juho Suikkanen ehdottaa Janetta Ottossonia.

Janetta Ottosson hyväksyy.

Hanna Heinonen ehdottaa Ann-Mari Karhusta.

Ann-Mari Karhunen hyväksyy.

Jimi Rytkönen ehdottaa Atte Uramaa.

Atte Urama hyväksyy.

Laura Harviainen ehdottaa Sara Nousiaista.

Sara Nousiainen hyväksyy.

Emma Kola ehdottaa Siru Kirkelää.

Siru Kirkelä hyväksyy.



Riina Pentikäinen ehdottaa Kerttu Häkkinen.

Kerttu Häkkinen hyväksyy.

Janetta Ottosson ehdottaa Friida Vallinia.

Friida Vallin hyväksyy.

Anni Hakala ehdottaa Enni Salinia.

Enni Salin hyväksyy.

Saaga Rissanen, Jere Järvinen, Veera Hynninen, Lotta Seppänen, Laura Harviainen,

Janetta Ottosson, Ann-Mari Korhonen, Atte Urama, Sara Nousiainen, Siru Kirkelä,

Kerttu Häkkinen, Friida Vallin ja Enni Salin saavat esittäytyä yhden (1 min) ajan.

Tämän jälkeen Sanni Takala julistaa äänestysrauhan.

Äänestäjiä oli 65 ja ääniä annettiin yhteensä 445, joista 18 oli tyhjiä.

Äänet jakautuivat seuraavasti:

Saaga Rissanen 39

Jere Järvinen 29

Veera Hynninen 54

Lotta Seppänen 33

Laura Harviainen 19

Janetta Ottosson 49

Ann-Mari Karhunen 18

Atte Urama 50

Sara Nousiainen 13

Siru Kirkelä 45

Kerttu Häkkinen 17

Friida Vallin 48

Enni Salin 23



Vuoden 2023 hallituksen jäseniksi valitaan Veera Hynninen, Atte Urama, Janetta

Ottosson, Friida Vallin, Siru Kirkelä, Saaga Rissanen ja Lotta Seppänen.

16. Toiminnantarkastajat vuodelle 2023

Tiia Hallamaa esittää toiminnantarkastajiksi vuodelle 2023 henkilöitä Matti

Rautiainen & Riitta Tallavaara sekä varatoiminnantarkastajiksi Marja Mäensivua &

Johanna Kainulainen Jyväskylän yliopiston opettajankoulutuslaitokselta.

Esitys hyväksytään.

17. META

Kokouskaljat.

Pyydetään uusia hallituslaisia jäämään kokouksen jälkeen paikalle. Otetaan kuva

uudesta hallituskokoonpanosta.

18. Kokouksen päätös

Puheenjohtaja Sanni Takala päätti kokouksen klo 22.23.

Jyväskylässä 26.10.2022.

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


